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ЗАПИСНИК 

СА 1. СЕДНИЦЕ ПРЕДСЕДНИШТВА 
ЗАЈЕДНИЦЕ ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

Прва седница Председништва Заједнице електротехничких школа Србије одржана је 22. септембра 
2022. године у просторијама Академије техничко-васпитачких струковних студија Ниш у Нишу. Седници су 
присуствовали: Небојша Соколовић, Вера Живанић, Бранко Суботић, Марјан Иванов, Горан Станковић, као 
гости седници присуствују и Ђурађ Бањац и Зоран Николић. Одсутни Мирољуб Сеничић – најавио одсуство 
због породичних обавеза, Ермидин Елезовић. 

Седница Председништва почела је у 12.00. 
Седницом председава Небојша Соколовић, председник Заједнице. 
Председник Заједнице, Небојша Соколовић је пожелео добродошлицу присутнима члановима 

Председништва и захвалио се председнику Академије др Срђану Јовковићу што је омогућио да се овај 
састанак председништва реализује у просторијама Академије.  

Др Срђан Јанковић је поздравио све присутне, пожелео добродошлицу и укратко упознао све 
присутне са организацијом Академије. Нагласио је да у досадашњем раду некадашња Висока техничка 
школа школа струковних студија у Нишу а сада Одсек Ниш има дугогодишњу сарадњу са Заједницом 
електротехничких школа Србије и њеним чланицама и да ће се та сарадња у наредном периду стално 
унапређивати. Након што је пожелео успешан рад новом председнику Заједнице и осталим члановима 
председништва због својих планираних обавеза напустио је састанак. 

Господин Ђурађ Бањац је поздравио све присутне и изразио своје велико задовољство што данас 
може присуствовати седници Председништва. 

Председник Соколовић је констатовао да постоји кворум за доношење одлука предложио је следећи 
дневни ред: 

ДНЕВНИ РЕД 
 

1. Конституисање Председништва, 
2. Иницијатива за промену стандарда квалификације за образовни профил електротехничар 

обновљивих извора енергије 
3. Организација састанка ИО Заједнице 
4. Организација седнице Скупштине Заједнице  
5. Измене и допуне нормативних аката ЗЕТШС 
6. Извештај о упису ученика у први разред средње школе у одељења у подручју рада 

електротехника 
7. Текућа питања  

 
Секретар Заједнице Горан Станковић је предложио да се прва тачка допуни информацијама о новим 
подзаконским актима (измене и допуне Правилника о НПП и ППНУ и Правилника о простору, опреми и 
наставним средствима) који су објављени у ПГ бр. 13/2022. Са наведеним предлогом сви су се сложили. 

Тачка 1. 

Секретар Заједнице Горан Станковић констатовао је да у складу са одредбама Статута Заједнице 
Председништво Заједнице чине председник Заједнице Небојша Соколовић (Актив Ниш, предсатвник школе 
оснивача), потпредседници Марјан Иванов (Актив Нови Сад), Бранко Суботић (Актив Београд) и Мирољуб 



Сеничић (Актив Крагујевац), представници школа оснивача Вера  Живанић (Прва техничка школа 
Крагујевац) – која писменим овлашћењем директора школе заступа школу, Ермидин Елезовић (ЕТШ 
Михајло Пупин – Нови Сад) и секретар Заједнице Горан Станковић. 

Горан Станковић је даље констатовао да су сви чланови Председништва на време позвани и да је 
своје одсуство због породичних обавеза најавио Мирољуб Сеничић. 

Тачка 2. 

Председник Соколовић је рекао да је након усвајања Иницијативе о промени стандарда 
квалификација за образовни профил обновљиви извори енергија и Елабората у Кладову у јулу месецу 
ступио у контакт са Габријелом Грујић, помоћником министра просвете за дуално образовање и Весном 
Фабијан и да је са њихове стране замољен да сачека са подношењем иницијативе код Агенције за 
квалификације. Даље је рекао да су након додатних консултација, са госпођом Грујић и Фабијан, 
Иницијатива и Елаборат су предати у Агенцији за квалификације и да од тада нема никаквих званичних 
информација. Соколовић је додао да је покушао и телефонским путем да дође до информација о статусу 
захтева али да је добио неодређене одговоре. 

Марјан Иванов је известио присутне да је и он имао контакте у вези поменуте иницијативе са 
госпођом Грујић, као и да је поменута иницијатива добила подршку у Министарству за рударство и 
енергетику. 

Горан Станковић је обавестио присутне да су у Просветном гласнику бр. 13/2022 објављни Планови и 
програми наставе и учење за образовне профиле техничар мултимедија и техничар телекомуникационих 
технологија. 

Такође да је објављан и Правилник о изменама и допунама Правилника о наставном плану и 
програму стручних предмета средњег стручног образовања у подручју рада Електротехника и Правилник о 
допунама Правилника о плану и програму наставе и учења стручних предмета средњег стручног 
образовања и васпитања у подручју рада Електротехника. 

Горан Станковић је рекао да су горе наведеним правилницима додати нови исходи у предмету 
„Рачунари у системима управњања“ и нови изборини предмет „Вештачка интелигенција“ код образовног 
профила електротехничар рачунара, да је код електротехничара информационих технологија додат 
изборини предмет „Вештачка интелигенција“ и у предмету „Примењене информационе технологије“ у 
трећем и четвртом разреду додата нова тема „Увод у вештачку интелигенцију“. 

У вези нове теме у примењеним информационим технологијама Горан Станковић је предложио да се 
12 предвиђених часова реализују у оквиру блок натаве тако што ће прдвиђени садрђаји темом интегрисати 
у већ постојеће модуле. Са наведеним предлогом сви су се сложили и Горан Станковић је преузео обавезу 
на себе да провери са Мајом Тодоровић да ли је то могуће и ако јесте да о томе обхавесте школе. 

Горан Станковић је рекао да су поред правилника о НПП/ППНУ изашли и Правилник о допунама 
Правилника о ближим условима у погледу простора, опреме и наставних средстава за остваривање 
наставних планова и програма образовања и васпитања за стручне предмете за образовне профиле у 
трогодишњем и четворогодишњем трајању у стручним школама у подручју рада Електротехника који 
садржи нормативе за образовне профиле техничар мултимедија и техничар телекомуникационих 
технологија. 

О свим овим новим правилницима школе чланице Заједнице обавештене су електронском поштом и 
послати су им правилници као прилог обавештења. 

Соколовић је изветио прусутне о разговору који је имао са саветником за финансије у ШУ Ниш о 
верификацији ЦЕНУС-а у ЈИСП-у и да му је речено да се обарти пажња на редовно евидентирање часова у 
есДневнику. 

Зоран Николић је додао да је њима саветник Славковић тражио да досатве податке за ЦЕНУС у ексел 
табелама јер изгледа да неће успети на време да реше проблем са ЈИСП-ом.  

Тачка 3. 

Небојша Соколовић је дао предлог да се седница ИО Заједнице одржи у Нишу у другој половини 
октобра и да ће око дневног реда консултације бити обављене електронском поштом а да ће се на дневном 
реду сигурно наћи: 

− актуелности у средњем стручном образовању, 



− доношење одлуке о висини чланарине 

− предлог Статута Заједнице и других нормативних аката. 
У вези висине чланарине поставља се питање да ли треба повећати износ или не узимајући у обзир да ће 
због свих поскупљења школама додатно повећање чланарина бити оптерећење. 
Ђурађ Бањац је констатовао да, узимајући у обзир стање на рачуну Заједнице на крају његовог мандата, 
Заједница може нормално функционисати и са висином чланарине која би остала иста. 

У разговору сви су дошли до закључка да је 25. октобар датум који би одговарао свима. 

Тачка 4. 

Соколовић је рекао да је на основу иницијативе са Скупштине у Кладову да се одржи скупштина 
Заједнице на јесен у договору са Драганом Туцаковићем, директором Техничке школе у Ужицу, који се 
понудио да помогне у организацији затражана понуда хотела „Палисад“ на Златибору, затим је присутне 
упознао са детаљима понуде и сви су констатовали да је она изузетно повољна. 

Вера живанић је поставила питање да ли је неопходно одржавање ове седнице Скупштине узимајући 
у обзир да се до сада увек држала једна скупштина годишње. 

Небојша Соколовић је објаснио да је неопходно извршити усклађивање, измену и допуну 
нормативних аката, доношење неких нових као и одржавање заједничке скупштине са Заједницом 
машинских школа. 

Ова заједничка скупштина обе заједнице биће прилика и да се на једном месту окупе и представници 
МПНТР, ЗУОВ-а, ЗВКОВ-а и други гости. 

Соколовић је даље изнео неке своје дилеме које има у вези организације прве вечери и да би било 
прикладно на седници Скупштине доделити захвалнице бившем председнику господину Ђурађу Бањцу и 
Зорану Николићу који одлази у пензију и Милану Вукобрату за свој раду у Заједници. 

Присутни су констатовали да је на седницу Скупштине потребно позвати и члана НО Јелену Јевтић. 

Тачка 5. 

Горан Станковић је известио присутне да се увелико ради на предлогу новог Статута Заједнице и 
осталих нормативних аката и да ће у наредних десетак дана проследити члановима председништва 
предлог Статута. 

Тачка 6. 

Горан Станковић је рекао да је на основу расположивих информација које је имао са портала Моја 
средња школа урадио преглед након првог уписног круга, на жалост информације нису потпуне јер није 
имао увид у број слободних места већ само у попуњеност одељења. 

Ова информација је прослеђена члановима Председништва у виду табеларног прегледа. 

Тачка 7. 

Марјан Иванов је обавестио присутне да је за обновљиве изворе енергије Средње техничке школе 
„Михајло Пупин“ – Кула, под покровитељством Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) 
GmbH канцеларије у Србији, спроводи обуку професора стручних предмета из средњих техничких школа 
које реализују, или планирају да реализују, план и програм образовног профила Електротехничар 
обновљивих изора енергије. Обука ће се одржати у просторијама Средње техничке школе „Михајло Пупин“ 
у Кули ул. Лазе Костића бр.14., 27. и 28. октобра 2022. године.  На обуку је позвано 10 школа и трошкове 
обуке биће покривени из пријекта. Пројектом је такође предвиђено и да школе добију опрему, али да 
вредности те опреме није тако велика. 

Соколовић је додао да овај пројекат представља увод у следећи где ће средстава које се предвиђају 
за опрему бити много већа. 

Соколовић је известио присутне да ће у Секторском већу бити одржани састанци у вези измена и 
иновирања образовног профила техничар мехатронике. 

Ђурађ Бањац је обавестио присутне да је изашла Збирка задатака из предмета ОЕТ2 коју је издао 
Школски сервис Гајић, да је збирка добила одобрење у МПНТР и да је њена цена 1.450 динара. Такође је 
замолио секретара да обавести школе циркуларним маилом и да Заједница по ранијем договору може 
поручити одређени број књига које ће поделити школама чланицама Зајендице. 



Соколовић је предложио да Заједница поручи 80 примерака и да након тога на седници ИО или 
Скупштине подели представницима школа. 

Сви присутни су се сложили са овим предлогом. 
Небојша Соколовић: Обаветио је присутне да га је контактирао Богољуб Лазаревић начелник сектора 

за средње образовање и васпитање и образовање одраслих у вези обрачуна норми наставника часова 
вежби и да је у договору са секретаром направљен упитник који је прослеђен школама. Исти тај упитник је 
прослеђен и школама у другим Заједницама. Соколовић је додао да МПНТР жели да направи анализу у 
циљу уједначавања праксе у школама, да се изменама наставних планова појављује доста група и да 
МПНТР уз анализу тражи начин да се уштеди. 

Соколовић је рекао да Заједница са неким својим предлозима (смањење броја ученика у одељењу на 
24 и поделу одељења на две а не три групе) може помоћи у изналажењу правог решења. 

Зоран Николић је предложио да се председнику Заједнице након истека мандата додели статус 
почасног члана. 

Ђурађ Бањац је рекао да је НОРДЕУС фондација покренула иницијативу да у више градова у Србији 
направи тренинг центре у којима би се прво обучавали наставници а затим би они радили са ученицима који 
би реализовали неке своје пројекте. За сада зна да су представници НОРДЕУС фондације посетили 
Лесковац, Зајечар, Вршац и Пирот. Планирана посета представника НОРДЕУС-а Скупштини Заједнице у 
Кладову није релаизована али да ће секретару проследити контакте како би се направио даљи договор. 

 
Седница Председништва завшена је у 14.00 часова. 

 
 
  

 ЗАПИСНИЧАР ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ 

__________________ _______________________  
 Горан Станковић Небојша Соколовић, дипл. инг.  


